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Dagens match i Allsvenskan

Djurgårdens IF - Örgryte IS
TORSDAGEN DEN 26 JULI 1990 KL 19.00

En match i taget är det som gäller
Djurgårdens lagkapten och mittbacks
lås Stephan Kullberg har lidit framför 
sin TV-apparat i sommar:

-Sveriges VM-insats blev en besvikelse. 
Dessutom tycker jag att det stundtals 
spelades alldeles för brutal fotboll. Men 
det blev ändå till sist som jag tippat: Väst
tyskarna lade beslag på VM-guldet.

-Det svenska VM-laget blev väldigt 
upphåsat före VM. Nu verkar de inte 
duga till något, enligt sina kritiker. 
Hoppas bara inte att det dåliga VM-insat
serna tar bort intresset för allsvenskan.

-För vi i Djurgården behöver allt stöd 
vi kan få för att säkra fortsatt allsvenskt 
spel, säger Stephan, som i år gör sin 
femte säsong i DIF:s backlinje.

Positiv vila
Under uppehållet - den senaste hemma
matchen spelades den 20 maj - har laget 
tränat som vanligt, frånsett en två veckor 
lång semester efter midsommar.

-Dessutom hade vi ett lyckat tränings
läger i Leksand och en turné ner till min 
gamla hemort Mönsterås. Sammanlagt 
har vi spelat fyra träningsmatcher under 
uppehållet, varav två mot konkurrenter i 
allsvenskan.

-Jag tycker att det ser lovande ut 
inför hösten. Men det kan komma att bli

Vi förfogar över stora 
resurser i laget!
”Nypremiär” på Råsunda. Djurgården 
mot Örgryte, en viktig match för både 
oss och ÖIS.

Jag tror att vi djurgårdare utnyttjat som
maruppehållet väl. Spelarna har haft 
några veckors semester och i samband 
med bl a ett träningsläger har vi hunnit 
med att spela några träningsmatcher. 
Resultaten: Mönsterås 9-0, Öster 1-1, 
Brage 0-2 och Kvarnsveden 5-1.

tungt eftersom det nu blir ganska tätt 
mellan matcherna, säger Stephan, som 
dras med problem med sina hälsenor.

Cupguld
DIF gick till sommarvila med ett nyvun
net cupguld och en plats ovanför ned
flyttningsstrecket.

-För att behålla den positionen när 
serien färdigspelats gäller det att alla 
spelarna gör sin plikt och verkligen 
kämpar i varje match. Årets serie ser ut 
att bli oerhört jämn. Och eftersom 25 
procent av lagen åker ur, gäller det att 
undvika misstag och slarvfel.

-För oss gäller en match i taget. 
Men jag vet att det finns 
kapacitet i det här laget 
för att kliva uppåt i ta
bellen. Nu återstår 
det att se om vi kan 
utnyttja den 
kapaciteten i 
de 13 matcher 
som återstår 
av 1990 års all
svenska, slutar 
DIF:s lagkapten 
Stephan Kull
berg.

DAGENS DJURGÅRDSPROFIL

Utropstecken
Jag har fått svar på en hel del frågor 
under sommaren, bl a fått klart för mig 
att vi förfogar över stora resurser i laget. 
Thomas Lundmark spelade från start 
mot Halmstad, hans tredje match från 
start. Han har gått framåt mycket, orkar 
mycket mer nu än tidigare. Thomas kan 
bli ett utropstecken framöver.

Anders Nilsson, ny i år från div II-
klubben Film (österbybruk) fick göra 
allsvensk debut i slutskedet mot Halm
stad.

Anders börjar på bänken i dag. Han 
är en mycket talangfull anfallsspelare. 
Kanske blir han mannen som får fart på 
målskyttet?

Försökte vinna
Målskyttet, ja. Vi spelade 0-0 mot Halm
stad, men jag vill understryka att vi verk
ligen gick in för att vinna den matchen. 
Att spela medvetet mållöst för att rädda 
en viktig poäng ligger inte för oss. Jag 
kan garantera vår publik att vi aldrig 
skulle agera på det viset.

Det är bara att konstatera att vi har 
svårt att göra mål just nu. Det är inget 
man kan träna bort, det är bara att hop
pas att det lossnar.

Hoppas också att publiken fortsätter 
komma. VM-resultatet innebar ju inte 
någon nedgång. Jag tror att vi nu efter 
VM kan få se mycket bra fotboll här i 
Sverige med unga spelare som nu tar 
chansen att försöka slå sig in i landsla
get.

Välkomna till Råsunda och matchen 
mot Örgryte IS!

Lennart Wass

P. S. Känner ni till att Örgryte IS i antal 
SM-tecken räknat - alltså i samtliga id
rottsgrenar, inte bara i fotboll - är Sveri
ges näst mest framgångsrika klubb? ÖIS 
ligger tvåa i ”SM-tecken-ligan”. Vilka som 
leder? Djurgår’n, förstås..!



LANDSLAGENS BOLL - VÅR BOLL

Djurgårdens IF 
Laguppställning

Målvakter

1 Anders Almgren

...... Kjell Frisk

Backar

4 Jan Andersson

...... Kenneth Bergkvist 

...... Jonas Claesson

3 Stephan Kullberg

...... Lasse Lundborg

5 Leif Nilsson

2 Glenn Schiller

...... Anders Svensson

Mittfält

8 Ken Burwall 

...... Patrik Eklöf

9 Jens Fjellström 

...... Patrik Hagman

7 Niklas Karlström

6 Thomas Lundmark

...... Patrik Luxenburg 

...... Peter Mörk

13 Krister Nordin

...... Kefa Olsson

Forwards

10 Mikael Martinsson

12 Anders Nilsson

11 Peter Skoog



Dagens motståndarcoach

AV TORBJÖRN ALTHÉN

Conny Karlsson, ÖIS
Örgryte IS 

Laguppställning

Målvakter

1 Sven Andersson

1 Thomas Perstedt

Backar
2 Klas Palm

4 Niclas Sjöstedt

5 Hans Bemdtson

8 Christer Larsson

Mittfält
3 Hans Prytz

7 Anders Roth

10 Peter Hedman

11 Leif Ytterell

12 Richard Nilsson

19 Stefan Krantz

Forwards
9 Stuart McManus

14 Ismo Lius

15 Johan Blomberg

16 Joakim Grandelius

20 Henrik Andersson

21 Roger Nordstrand

Dagens domare
Per-Olof Ståhl, Norrköping

Linjemän:
Sten Johanzon, Finspång 
Dag Sundberg, Finspång

OIS tränare, den ”gamle” storspelaren 
Conny Karlsson, kommer till Råsunda 
och match mot Djurgården med ett lad
dat och motiverat manskap. Vinst över 
lokalkonkurrenten GAIS och Malmö FF 
och oavgjort mot svenska mästarna 
Norrköping.

Conny tror på en hård, tuff match mot DIF. 
Djurgården har på papperet ett mycket bra 
lag och resultatet hittills tyder på att stock
holmarna har haft en hel del ”oflyt”. Conny 
såg matchen mot Göteborg på Ullevi och 
tyckte nog att DIF, efter en något trög start, 
helt tog över matchen och borde ha vunnit.

Bland DIF-spelarna nämner Conny Jens 
Fjellström och Stephan Kullberg med stor 
respekt

Efterträdare
I dessa dagar spekuleras det vilt i fotboll
skretsar över efterträdare till den sparkade 
Olle Nordin. Hur ser Conny Karlsson på det
ta?

-Olle Nordins avsked kom mycket över
raskande. Jag trodde nog att han skulle få 
förlängt kontrakt, säger Conny.

På frågan om eventuell efterträdare 
nämner Conny, utan att tveka, Sven-Göran 
Eriksson, en tränare som Conny har person
lig erfarenhet av.

-Eriksson är en oerhört skicklig tränare 
och dessutom en mycket sympatisk person, 
menar han.

Hur har då det långa speluppehållet på
verkat Connys lag?

-Förhoppningsvis ingenting. Spelarna 
har varit lediga någon vecka och sedan legat 
på träningsläger med träningsmatcher mot 
bl a det norska laget Moss (förlust med 2-0), 
det danska Ikast (vinst med 2-1) och Viborg 
(0-0).

Vikande publiksiffror
Naturligtvis kommer vi in på Örgrytes pu
bliksiffror under säsongen. Har göteborgar
na helt tappat intresset för fotboll? ÖIS har 
ju i snitt, under säsongen, endast haft ca 
3.000 åskådare. Vari ligger egentligen or
sakerna till det stora publikbortfallet?

-Kanske är göteborgarna bortskämda, 
säger Conny. Efter alla år med intressanta 
cupmatcher mot olika storlag, bl a Milan och 
Inter, lockar inte allsvenskan längre. Och 
stora fotbollsprofiler saknas. Det finns ingen 
Torbjörn Nilsson längre, sådant påverkar.

Hockeyn har ju alltid lockat storpublik. 
Kan man inte lära något av den?

Conny tycker det är orättvist att jämföra 
fotbollen med ishockeyn.

-Det går aldrig att få samma intensiva 
stämning på en fotbollsmatch. Hockeyns dra
matiska inslag, de spänningsskapande ele
menten, saknas i fotbollen. T o m en dålig 
hockeymatch innehåller ju spänning och folk 
lockas till arenan av så mycket annat än själva 
sporten.

-Fotbollen måste hela tiden sträva efter 
att höja kvaliteten på spelet. Inga jippon i värl
den kan locka storpublik, endast spelet i sig 
självt.

Skadefria spelare
Örgrytespelarna har under säsongen nästan 
helt varit förskonade från skador. Just nu är 
det bara Roger Nordstrand som är lätt ska
dad. Å andra sidan var det inte tänkt att han 
skulle spela mot DIF.

I mitten av vårsäsongen satsade Conny 
på två mycket lovande spelare på topp, Joa
kim Grandelius och Roger Nordstrand. Det 
blev omedelbart stor succé. Och Conny är 
helt övertygad om att dessa båda ungdomar 
är blivande landslagsspelare.

Houghtons väg
När det gäller återväxten i laget, så fortsätter 
man på den väg som en gång Bob Houghton 
slog in på. I 4-5 år har klubben satsat på ung
domsverksamheten. En uppsjö av unga lo
vande spelare finns för närvarande. Det stora 
problemet är att få balans i verksamheten.

Man kan ju inte på en gång plocka in alla 
dessa lovande spelare i laget, det gäller att få 
en bra fördelning på materialet, en blandning 
av unga oerfarna spelare och äldre med rutin.

Osund rovdrift
Men Conny ser också en fara i storklubbar
nas satsning på de unga spelarna. Många 
klubbar är tidigt ute och rycker i alla talang
erna. Och detta går längre och längre ner i 
åldrarna. Det måste vara fel när storklubbar, 
långt ifrån hemorten, lockar 14-15-åringar 
med feta kontrakt.

På så sätt får vi en osund ’’rovdrift” på 
unga spelare, vilket framdeles kan bli ett 
svårt problem för de etablerade klubbarna.

Norrköping är det lag som hittills har im
ponerat mest på Conny och Tomas Brolin 
den spelare som överraskat Han är en stor 
bollbegåvning, en spelare som har allt.

I det egna laget finns mittfältaren Anders 
Roth som Conny uppmanar stockholmspub
liken att hålla ett speciellt öga på.

Välkommen till Råsunda, Conny!



Fotbollsfest på Råsunda!
Onsdagen den 8 augusti kl 19.00

Stockholms- 
alliansen 

vs. 
Liverpool

AIK, Djurgården och Hammarby bjuder Stockholms-publiken på 
storfotboll när engelska topplaget Liverpool kommer till Råsunda.

Kommande matcher
5 aug DIF - Halmstad kl 18.00
13 aug DIF - Hammarby kl 19.00

Nästa hemmamatch: 
DIF - Halmstad 

Söndag 5 aug kl 18.00


